
“Zolang er een onderzoek loopt vinden wij het onverantwoord om de nieuwe ouderbijdrage 

al in 2015 in te laten gaan. Dit zal met name de vaak toch al kwetsbare gezinnen hard raken 

en hen in verdere problemen brengen.” Een citaat dat de GroenLinks fractie uit het hart 

gegrepen is, maar waarvoor wij de eer moeten laten aan ChristenUnie Kamerlid 

Voordewind. Wij sluiten ons echter graag aan bij de campagne die hij onder alle raadsleden 

van zijn partij startte. 

Het college nam onze oorspronkelijke motie in pre-advies. Helaas heeft zij echter die tijd niet 

benut om op onze inhoudelijke bezwaren in te gaan: 

1. Geen onderscheid tussen medische zorg buitenshuis en psychische zorg voor 

jongeren; 

2. Geen stapeling van zorgkosten voor gezinnen met een inkomen net boven de 130% 

en het daarmee gepaard gaande risico op zorgmijding; 

3. Geen papierwinkel bij gemeenten en vooral bij arme gezinnen, die al genoeg aan hun 

hoofd hebben. 

Deze risico’s gelden voor alle vormen van jeugdhulp. Wij juichen daarom het nu lopende 

onderzoek over die volle breedte door Van Rijn toe. Omdat de ouderbijdrage voor de jeugd 

GGZ nieuw is, beperken wij ons verzoek nu aan het college tot deze groep, in navolging van 

inmiddels vele tientallen gemeenten. 

Dat de wet anders voorschrijft wisten we al, dat ouders met een laag inkomen een 

tegemoetkoming kunnen krijgen ook. En dat er financiële gevolgen zijn als we in de regio 

alleen deze stap zetten is ons ook helder. Om die reden roepen wij de wethouder op – in 

navolging van Drenthe - zo mogelijk als regio deze stap te zetten. In Deventer, Hardenberg, 

Olst-Wijhe, Raalte en Steenwijkerland is vanuit de gemeenteraad ook gevraagd om 

(gedeeltelijke) tijdelijke stopzetting van de ouderbijdrage. 

Een inhoudelijke reden om de motie niet in stemming te brengen ontbreekt naar onze 

mening in het pre-advies van het college. 


